
Agenda Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën
Datum 17-03-2022
Tijd 19:30 - 22:11
Locatie IBN/Meeters, Hockeyweg 5 Uden
Voorzitter D.A.A. van Tiel
Griffier H.S.C. Gloudemans 
Aanwezigen Deelnemers:

- Dhr. Benneker
- Dhr. Bethlehem
- Dhr. Commandeur
- Dhr. Derks
- Dhr. Geerders
- Dhr. Geurts van Kessel
- Dhr. Van Hout
- Dhr. De Jong
- Dhr. Jozephs
- Dhr. Keijzer
- Mw. Lukassen
- Dhr. Maathuis
- Dhr. Minten
- Dhr. Segers
- Dhr. Smits
- Dhr. Van Tiel
- Dhr. De Veer
- Dhr. Van der Ven
- Dhr. De Vroomen
- Dhr. Wittenberg
- Dhr. Van Zuijlen
College:
- Wethouder Van Heeswijk
- Wethouder Van Lankvelt 
- Burgemeester Rüpp
Ambtelijke ondersteuning:
- Dhr. Schol
- Dhr. Van der Straaten 

Afwezigen Dhr. Snoeks
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1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering van de Commissie Ruimte, Economie en 
Financiën om 19.30 uur en heet de aanwezigen en kijkers thuis van harte 
welkom.

De voorzitter deelt mee dat er een bericht van verhindering is ontvangen van 
de heer Snoeks. 

2 Vaststelling agenda
De voorzitter stelt voor om agendapunt 8e na agendapunt 8a te behandelen. 
De commissie stemt in met het voorstel en stelt de gewijzigde agenda vast. 
 

3 Spreekrecht niet geagendeerde onderwerpen
Er zijn geen insprekers.

4 Vaststelling conceptbesluitenlijst commissievergadering REF d.d. 17 februari 
2022
De commissie stelt de besluitenlijst van vergadering van 17 februari 2022 
ongewijzigd vast.

5 Openstaande toezeggingen en moties
Er zijn geen openstaande moties. 

Het overzicht met openstaande toezeggingen is vastgesteld. De heer Geerders 
vraagt naar aanleiding van de openstaande toezeggingen naar de stand van 
zaken van de toezeggingen over Foodcourt en verkeersremmende maatregelen 
en carpoolstrook. De commissie zal hierover worden geïnformeerd. 

6 Rondvraag
De heer Geerders (Gewoon Uden) heeft vragen gesteld over de Oekraïne-
oorlog. Portefeuillehouder Rüpp beantwoordt de vragen.  

De heer Geerders (Gewoon Uden) heeft vragen gesteld over het parkeren bij 
ziekenhuis Bernhoven. Wethouder Van Heeswijk beantwoordt de vragen. 

7 Beeldvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken
Er worden geen adviesnota's, opinienota's of andere stukken beeldvormend 
besproken.
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8 Oordeelsvorming over adviesnota's, opinienota's en andere stukken

8.a Raadsinformatiebrief Maashorst voortgang huisvesting en antwoorden op 
schriftelijke vragen VVD en Gewoon Uden
Op verzoek van de fracties van VVD en Gewoon Uden zijn de 
raadsinformatiebrief Maashorst voortgang huisvesting (tevens bijlage 1. bij het 
Raadsvoorstel Aanvullend krediet huisvesting Taskforce RIEC gemeentehuis) en 
de antwoorden op schriftelijke vragen van deze fracties hierover besproken. 
Burgemeester Rüpp zegt toe de vraag van de heer De Jong (PRO) totale kosten 
van de vergaderingen bij IBN en de budgetten die daarvoor beschikbaar zijn 
gesteld schriftelijk te beantwoorden. Naar aanleiding van een vraag van de heer 
De Vroomen (VVD) zegt Burgemeester Rüpp toe dat er inzage in de totale lijst 
van onvoorzien bij het project huisvesting kan worden gegeven. De heer De 
Vroomen (VVD) merkt op dat eerder is toegezegd dat de raad ook gedurende 
de verbouwing in het gemeentehuis zou kunnen vergaderen. Burgemeester 
Rüpp zegt naar aanleiding daarvan toe de notulen hierop na te kijken en 
schriftelijk antwoord te geven. Burgemeester Rüpp zegt toe de vraag van de 
heer Geerders (Gewoon Uden) over hoelang de locatie van IBN als 
vergaderlocatie voor de raad vastligt, schriftelijk te beantwoorden. De 
voorzitter zegt toe dat de vraag van de heer Minten (CDA) over of het mogelijk 
is om de gemeentewerf als vergaderlocatie te gebruiken, schriftelijk door de 
griffie zal worden beantwoord.  

8.e Raadsvoorstel Programmabegroting 2022-2025 
Wethouder Van Heeswijk zegt toe dat hij de vraag van de heer Segers (SP) over 
uitleg internal branding schriftelijk zal beantwoorden. Wethouder Van Heeswijk 
zegt toe de vraag van de heer Segers (SP) en ook van de heer Keijzer 
(Maashorst Vooruit) of Oss per gebruiker of op andere wijze aan 
Natuurcentrum Maashorst bijdraagt, schriftelijk te beantwoorden. 
Naar aanleiding van opmerkingen van onder meer de heer Keijzer (Maashorst 
Vooruit) zegt wethouder Van Heeswijk toe dat er in de toekomst (mogelijk 
vanaf begroting 2024) infographics zullen worden toegevoegd ten einde de 
begroting ook voor inwoners beter leesbaar te maken. 
Burgemeester Rüpp zegt naar aanleiding van een opmerking van de heer 
Keijzer (Maashorst Vooruit) en de heer Van der Ven (Voor de Dorpen) over 
SLOVU en uitzenden raadsvergaderingen toe dat hij zich hard gaat maken om 
politiek naar de burger te brengen. Hij gaat hiertoe met wethouder Van den 
Broek met Dtv om de tafel en zal aan de raad inzichtelijk maken wat haalbaar 
en betaalbaar is en wat past binnen prestatieafspraken.    

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als bespreekstuk naar de raad van 24 
maart 2022 kan. 

8.b Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan Achter-Oventje (naast 2)
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De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 24 
maart 2022 kan. 

8.c Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan Schutsboomstraat / Waalstraat 
Schaijk
De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 24 
maart 2022 kan. 

8.d Raadsvoorstel Grondprijsbeleid 2022 bouwkavels 
Wethouder Van Lankvelt zegt toe naar aanleiding van opmerkingen van diverse 
fracties dat hij bij grote projecten bij prijsafwijkingen bij de raad terugkomt en 
marktconformiteit moet kunnen aantonen.    
Wethouder Van Lankvelt zegt toe naar aanleiding van een vraag van heer Van 
Tiel (UdenPlusLanderd) dat de woonvisies voor de vaststelling van de 
versnellingsagenda moeten zijn geharmoniseerd. Wethouder Van Lankvelt zegt 
toe naar aanleiding van een vraag van de heer Bethlehem (Forum voor 
Democratie) dat de versnellingsagenda voor de zomer naar de raad komt en 
dat het onderzoek over woningbehoeften per kern vooraan in agenda zal 
moeten zitten. 

De fracties van CDA, UdenPlusLanderd en Gewoon Uden kunnen instemmen 
met het voorstel. De overige fracties wensen het voorstel in de raad te 
bespreken.  

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als bespreekstuk naar de raad van 24 
maart 2022 kan. 

8.f Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan De Bogerd, Uden
Wethouder Van Lankvelt zegt toe dat hij bij de heer Van Vucht van Area erop 
zal aandringen dat er zo snel mogelijk wordt gebouwd. 

De voorzitter concludeert dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad van 24 
maart 2022 kan. 

9 Mededelingen door de gemeentelijke vertegenwoordigers in 
samenwerkingsverbanden
Er zijn geen mededelingen. 

10 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22.11 uur. 


